


medlemmer:  
 
 
 

Marius 

Utleie: 
Booking/belegg 
 

Det ble vist til informasjon som tidligere er gitt til styret 
fra HJP og informasjon som er lagt inn i Trello inkl. 
oppstartsbudsjett.  

Styret ønsker å tilrettelegge for cafedrift men under 
forutsetning at dette ikke går negativt ut over BSeils 
regnskap og økonomi.  

Flertallet godkjente at det inngås samarbeid med Sayed 
for en begrenset tid/prøvetid om 3 mån fra 1. juli tom 30 
sept. 2022. Erik Nodeland stemte ikke før dette men la 
ned sin stemme med begrunnelsen at vi ikke har nok 
fakta for å ta et velgrunnet vedtak på dette tidspunktet.  

Styret gav i oppdrag til Marius å finne ut av hvordan 
andre seilforeninger arrangerer sin kafedrift. Hillevi vil 
prøve å finne ut dersom/hvilke konkrete utfordringer 
kafedrift kan medføre for BSeil.  

 

Understyremøtet ble det vedtatt at drift skulle skje 
under BS sin paraply. Etter styremøtet har det kommet 
frem informasjon som kanskje tilsier at BS kanskje bare 
skal leie ut lokalene.  

1.  Vi må få kurante attester/referanser på person. 

2.  BS må utstede en søknad om å få politiattest på 
person. 

3. At bygningsmessig inngrep er begrenset til skifte av 
låsesylindre. 

4. Evaluering for videre drift etter en prøveperiode på 
3mnd. 

 

2 nøkler som Gro Elvestad Moe har. En til Reidar, andre 
får Einar tilbake.  

Utleie til unge i Bruksveien stoppet. 

Hans Jakob 
Hillevi Myhre 
 

Materiell: 
Båter 
Brygger 
Annet (dugnad) 

Ingen saker denne gangen. Einar S 

 
 
Sport: 
Aktiviteter 
Dommere 
Arrangører 

VM deltagelse.  
BS sponser med kr.  
(U25) 
BS forventer at seilerne deler erfaring fra VM med 
ungdommene, foresatte og instruktører. 

 
 
 
 
 



 
NM deltagelse express: Har vi et lag? Hvordan få i gang 
bruken av båten slik at  
 
Seilsportligaen:  

, vi trenger hjelp til å sette sammen 
unge og gamle seilere. Marius følger opp og ser om 
Rune Tønnessen og Ole Petter Pollen 

 
Alle     
 
 
 
Marius                                               

Regatta: 
 

Snipe NM i pluss.  
-Onsdagsregattaen, 33 deltakere, økning på 4 deltagere 
(3 sniper) siste mnd. 
-T&H melder normalt nivå med deltagere på 
onsdagsserien, på doublelhanded på mandager er det 
litt redusert antall deltakere. 
-Skagen Race Debrief rapport vil bli lagt i dropbox: gode 
tilbakemeldinger fra 163 påmelde, 93 stilte til start og 40 
fullførte i hard seilas. De er fornøyd med arr. men følte 
seg litt "ruste" som arrangør. Digitale løsninger forenkler 
arrangement. 
Videre oppfølging Snipeplasser 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Reidar 

Sommerleir: 
 

Informasjon: 
Nærmere 417 barn er klare for leir, herunder barn fra 
den internasjonale skolen, Bærum kommune og den 
franske skolen i Oslo. Antallet er bedre enn hva vi 
forventet i det reviderte budsjettet, hvor det ble satt en 
forventning på 411 deltakere. Vi håper på å kunne få 
hanket inn et par flere deltakere gjennom sommeren 
også.  
 
Utover dette begynner alle brikkene å falle på plass. 
Arbeidet på Ytre Vassholmen er ferdig, og etter en real 
runde med TLC fra trenerne 19. juni er det klart for barn 
her. I tradisjon tro har forberedelser skjedd med 
engasjerte trenerne og vår egen spydspiss, 
“Sysselmannen" (Jan Erik). All ære og skryt til de.  
 
Bensin - vi håper så mange som mulig kan stille opp 
gjennom sommeren for å hjelpe oss med å kjøpe bensin. 
Det er veldig dyrt i år så det er viktig at vi treffer riktige 
dager (med lav bensinpris), og ingen av oss har 
kontinuerlig tilgang på bil. Selv om Jan Erik handler en 
del av bensinen hver sommer, evner han ikke å få tatt 
alt. Vi hadde derfor blitt evig takknemlige om styret eller 
andre nøkkelpersoner og kunne forsøkt å hjelpe til med 
akkurat denne oppgaven gjennom sommeren.  
 
Erik ordner slik at beløpsgrensen på de 2 kortene som 
brukes for å kjøpe bensin økes dersom mulig.Hedevig 
HMS ansvarlig 
VHF må kjøpes inn, hvor blir de av? 5 kjøpt inn med 

Alle 



gode rabatter. 
 

Marked 
 

Nyhetsbrev. 
Informasjon kommet fra Snipe og 29'er. 
Andre på banen? Purre. Ut innen 8 juli. 
Alle purrer... 

 
Alle 

Kontrollutvalget 
 

Møte med kontrollutvalget 11. august, EN og SME 
møter. Kontrollutvalget skal ha alle ttilganger. 

Marius og 
Erik N 
 

Annet Forsikringer: 
**Til informasjon** 
 
Hillevi og Erik N har hatt en gjennomgang av BS sine 
forsikringer. 
For å etablere riktig forsikring må vi ha en 
"varaopptelling" av objekter som skal være forsikret 
samt personell. 
 
**Oppfølging** 
"Vareopptellingen" blir gjenomført av Einar, Hillevi, Erik 
N og eventuelt Marius. 
Hillevi og Erik innrapporterer til Gjensidige. 
 
Momskomp: 
Marius, Hillevi og Erik N går igjennom om vi skal 
påklage nåværende ordning hos NIF; eller 
om vi skal tilpasse oss systemet slik det er nå. 
 
Båtførerkurs: 
Det ble vist til informasjon fra Sjøakademiet lagt ut på 
Trello. Dette er et tilbud om å arrangere kurs for å ta 
båtførerprøven. Innspillet kom fra Waka Waka via Gard 
som har samarbeidet med Sjøakademiet i forbindelse 
med at trenere på Waka Waka har tatt båtførerprøven.  
Tilbudet ble diskutert i styret og styret konstaterte at 
dette kunne være en bra mulighet til ekstra inntekt og 
markedsføring av klubben samtidig som det fremstår 
som gjennomførbart. Dog har styret ikke mere ressurser 
og et slikt samarbeid er avhengig av at vi finner noen i 
klubben som er villig til å håndtere dette.  
 
Kommune: 
**Til informasjon** 
 
**Vi har mange saker til bearbeidelse og oppfølging mot 
Bærum kommune.** 
1. Driftsavtale versus festeavtale for Sarbuvollen og Ytre 
Vassholmen 
2. Tillatelse til endring på Ytre Vassholmen og 
Sarbuvollen 

 






